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            בס"ד
 
 

 לפרסום - 08/06/14פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 

מוטי חמבי, זאב סימן טוב, לילך צלניק, סימור לברט , חגי  , יצחק בסל נוכחים : 
 מאיר , רן וייס. 

 
 מזכיר הישוב.   -משה באסה 

 
 

 14/402/0אישור פרוטוקול מיום 
 

 הפרוטוקול אושר ע"י הועד
 

 בנק בדיווח מצב 
 

 +  265,369 -עו"ש  
 199,061 –פק"מ  

 
 הגדלת תקציב מקלטים מקרן מבני ציבור צופים 

 
כמו כן מסנני האב"כ גדלו עקב הגדלת המקלטים כמו   1,180,000המכרז אושר לזוכה ע"ס  –משה 

כן יש לבצע ולממן עב' פיתוח + חיבורי חשמל מחברת חשמל, מבקש לאשר תוספת של  
 ₪ שכבר אושר.  1,100,000 –₪ ל   170,000

 
 ₪ ולנסות לקחת מפקח שיבדוק האם יש איחור וקנס.  170,000מבקש לאשר תוספת  –יצחק  

 
 מבקשת לא לעשות בערך אלא במדויק.  -לילך  

 
 הצבעה 

 הצביעו בעד הצעת בסל 5
 נגד  2
 

 הצעתו של בסל אושרה 
 

 צופים צפון
 

 נסת . רוצה לדעת כמה כסף הוזרם לצופים צפון וכמה לבית כ –סימור 
 

 הסביר סוגיית בית הכנסת וסוגיית צופים צפון.  -יצחק  
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 מצב ההרשמה במעון
 

ילדים( ומחסור קשה בכוח אדם, דיווח על זימון ועדת קבלה של   69דיווח על מצב ההרשמה )-משה
 התמ"ת במידה ולא לכולם יהיה מענה מבחינת כוח אדם. 

 
 רכזת נוער 

 
ועל כך שרק מועמדת אחת שנשארה בגלל הרגישות שהיא   דיווח על התפטרות בת חן שלום -חגי  

מדובר בפרויקטורית לקיץ עם אופציה   –בתו של אהרל'ה לדרברג )הדר לדרברג( היא בעלת ניסיון  
 להמשיך כקבועה )רכזת נוער קבועה( . 

 
 מבקשת לבדוק האם מותר להעסיק אותה לאור העובדה שאביה עובד של הועד המקומי?   –לילך  

 
 העתקת מבנה הפיצריה 

 
הציע להעביר את מבנה הפיצריה לשטח ירוק מדרום למבנה הש.ג. בשטח שהוא רכישה   –משה 

 יהודית .
 

 החלטה 
משה יביא לאישור הועד פירוט עלויות של העתקת מבנה הפיצריה למיקום המוצע הנ"ל הנושא  

 יובא לאישור. 
 

 הקמת צוות חשיבה לפרסום מכרזים 
 

ב וחגי כצוות חשיבה לענין מכרזים להפעלת מבנה הפיצריה וגם אולי דברים  מציע את זא -יצחק  
 נוספים. 

 
 החלטה 

 אושרו חגי וזאב  
 

 ועדת ביקורת 
 

ביקש מהועד אישור לפעול לבדיקה האם ההתבטאויות של כינרת פוליטי כיו"ר ועדת   -משה 
 נוסף.  ביקורת הן תקינות וחוקיות מבקש להפעיל יועץ המשפטי, והמועצה וכל גורם

 
 לא צריך לסתום לה את הפה לא להתייחס ולא להתעסק עם הועדה.  -לילך  

 
ועדת הביקורת חלקה עושה את הביקורת פרסונאלית ולא לגופו של ענין מציע שהיועץ    –זאב 

 המשפטי יבדוק האם נחצו קווים ואם כן לפעול להדחתה. 
 

 החלטה 
 אישר הצעתו של זאב הועד 
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 הדחת רן וייס מהחינוך 
 

 מוטי מבקש להשהות הנושא לשבועיים עד אז רן וייס משעה את עצמו מפעילות בחינוך . -יצחק  
 

 לא כשרה בעיני.  ך הדרך של -לילך  
 

 לבסל טוהר המידות שלך זה מול השם. –סימור 
 
 


